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SLOVENSKO: Faktom je, že bez energie nemáme priemysel a bez priemyslu nemáme k
životu potrebné veci vrátane vecí dennej spotreby. Ide totiž o to, že deľba práce a prílišná
centralizácia v rámci globalizácie v de facto otrokárskom koncepte má za následok to, že
na lokálnej úrovni dokážeme máločo vyrobiť. Inými slovami, ako krajina sa musíme zapájať
do medzinárodného obchodu viac, ako by to bolo zdravé.

Prečo ťahám do toho plyn?

Pretože prednedávnom množstvo prepraveného plynu v Nord Stream 1 klesol zo 40% na 20%
maximálnej kapacity kvôli tomu, že Rusi odstavili ďalšiu turbínu kvôli z technických dôvodov (dobrá
výhovorka). Toto je problematické, lebo priemyselná výroba kryla nielen nákup surovín a nákup
energetických nosičov pre priemysel, ale aj pre domácnosti. A keďže Brusel nielenže na Rusko uvalil
balíčky sankcií, ktoré sú pre európske krajiny devastačné, ale aj tá dlhová pyramídová hra, ktorá sa
tvári ako legitímny finančný systém, je v záverečných fázach svojho rozkladu. Chcem tým povedať, že
aj keby sme mali priemyselnú výrobu na dostatočnej úrovni (prepadá sa tak priemysel EU, ako aj
ekonomika kvôli Bruselu), tak by sme mali problém zaplatiť, pretože dlhom kryté € sa stáva spolu s
US$ bezcenným (isteže, index US$ rastie, ale aj inflácia t.j. dá sa na raste US$ zarobiť, ale či si za to
aj niečo kúpite resp. či sa tým uživíte, je otázka-to pre rezidentných traderov). Inými slovami, sme
bankrot viac než jedným spôsobom, lebo nebudeme môcť zaplatiť za plyn nielen pre priemysel, ale
ani za plyn pre domácnosti.

Ako z toho von?

Lokalizácia výroby všetkého, čo sa dá, t.j. od potravín až po obrábacie stroje. To je ale dlho- a
strednodobý plán pre Slovensko, lebo krátkodobý plán je práve dohoda s nejakou susediacou
krajinou, ktorá je ochotná a schopná sa deliť o náklady na plyn a suroviny. Lenže Rakúsko, Poľsko,
Ukrajina a žiaľ ani Česko neprichádzajú z rôznych dôvodov do úvahy a kvôli tomuto nám zostáva len
Maďarsko, nielen kvôli dohodám s Ruskom, ale aj zlatým rezervám, ktoré budú potrebné na nákup
surovín a energetických nosičov.

Kam týmto mierim?

Kvôli Kotlebovej zrade teraz budeme musieť formovať konfederáciu s Maďarskom za nevýhodných
podmienok. Konkrétne, keď zneplatnil hlasovanie o návrate zlata z Londýna, tak umožnil Londýnu
beztrestne ukradnúť naše zlato a výhovorka „aby to Fico a Kaliňák neukradli“ je výhovorka hodná
vyslovene len pre holohlavých debilov, lebo NBS má na uskladnenie zlata (a striebra) trezory. Takže
teraz sa budeme musieť spoliehať na Maďarov a Rusko, aby vypáčili z Londýna to zlato. Samozrejme,
zlato nie je jediný dôvod, prečo by sme mali vytvoriť konfederáciu s Maďarskom, ale ako výhovorka
to poslúži.
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PS: Vývoj ceny plynu v EU a USA merané v US$ (zdoj Doomberg/Bloomberg):
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